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Dit was één van de mooie positieve reacties nav de enquête die we als redactie bij de Flits in oktober
hadden toegevoegd. 
Medio 2022 zijn we als redactie -Marloes van Haren-Bardoel, Rob Christiaans, Leo Giesbers en Maurits de
Boer- gestart met als doel om de communicatie naar en tussen de leden te verbeteren en naar buiten toe
vaker van onze mooie club te laten horen en zien! Dat kan via de website, facebook of instagram. Dat kan
via de lokale en regionale kranten. En dat kan ook via een regelmatig terugkerende, digitale nieuwsbrief:
‘De Flits’! Een naam met een historische knipoog naar het oude, papieren clubblad, dat wekelijks bij leden
op de deurmat viel.
“JVC Cuijk, Club van ons allemaal”

REDACTIE@jvccuijk.nl
DE Flits
2023-november
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Keep up the good work!!!

We zijn een jaar geleden gewoon begonnen. We
zijn gestart met het op orde brengen van onze
eigen website. Vervolgens zijn we de socials meer
gaan gebruiken. Iedere week worden er wel
enkele berichten -van zeer divers pluimage-
gepost. Pupil van de Week, Matchday-
aankondiging, mooie wedstrijdverslagen, foto’s
van activiteiten, etc. Het aantal volgers is met 250
toegenomen. In oktober werden de JVC Cuijk-
berichten maar liefst 7000 keer gelezen. Vele likes
en leuke reacties als “Door jullie blijft JVC Cuijk van
ons allemaal” krijgen we terug. 
Inmiddels zijn er ook al weer tien flitsen
verschenen. De digitale ‘Flits’ brengt nieuws voor
jeugdleden (pupillen, junioren), voor hun ouders,
voor seniorleden en andere volgers van onze
vereniging. In ‘De Flits’ is plaats voor veel
verschillend clubnieuws. Van de bestuurstafel,
Rondje langs de velden, Even kennis maken met,
Wist u datjes, De Column, Clubnieuws…
Tien flitsen…het leek ons een mooi moment om
via een enquête te polsen bij de leden of de Flits
gelezen en gewaardeerd wordt. Maar ook om te
vragen naar verbeterpunten en om hulp voor ons
als redactie.
Bijna 40 leden hebben de vragenlijst ingevuld.
Daar zijn we blij mee.

Nog blijer zijn we met de positieve reacties. De
Flits wordt goed gelezen. Door de meesten vooral
vanaf de telefoon. Het ‘rondje langs de velden’
doet het goed, maar ook ‘even kennismaken
met…’. Het houdt ons op de hoogte van alles wat
er speelt: “Ga zo door!”
We gaan zeker door. Met plezier, met zijn vieren.
We vinden het eigenlijk toch wel een beetje heel
jammer dat er niemand positief heeft geantwoord
op de vraag om de redactie te komen versterken.
Maar uitbreiding kunnen we nog altijd gebruiken.
Dus meld je aan en schuif een keer aan bij een
redactie-overleg om te kijken en te beleven of het
iets is voor jou. Er zijn ook altijd mogelijkheden
om een gedeelte van de redactietaken op te
pakken. Dit in overleg, want we doen het samen!
Het is gezellig, het kost niet veel tijd en het wordt
dus enorm gewaardeerd! 
Veel plezier weer met het lezen van onze 11e Flits!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Deze keer een kort Rondje. Sinds het vorige rondje
van de redactie zijn er niet heel veel wedstrijden
gespeeld. Dat komt door de herfstvakantie. En het
was vooral ook vaak nat. Wedstrijden gingen niet
door…en eerlijk is eerlijk…uw redactie had niet altijd
zin om zich nat te laten regenen. 
Maarrrrr…..we hebben wel twee kampioenschappen
mogen vieren bij JVC Cuijk. MO20 en JO17-2
mochten beiden op een donkere donderdagavond
feest vieren. Ongeslagen. Alles gewonnen. Prachtig!
Gefeliciteerd! 
Het vorige Rondje sloten we trouwens af bij de
JO10-1. Zij verloren toen nipt in de laatste seconde
met 6-5 van Milsbeek. Nou andersom lukt het ze
ook. Tegen UDI’19 stond al enige tijd de prachtige
stand van 9-9 op het scorebord, maar enkele
seconden voor tijd maakte een udense speler de
winnende goal in eigen doel. Een 9-10 overwinning
voor de roodwitten was een feit. Een week daarvoor
was de redactie getuige van een echte JVCCuijk-
clash. De JO10-1 tegen de JO10-6. Het was een
mooie wedstrijd, met hier en daar goed voetbal van
beide teams. Winst was er uiteindelijk voor JO10-1.
Zeker ook vermeldenswaardig in dit Rondje is dat
de JO15-1 de eerste driepunter binnen heeft. NWC
werd met maar liefst 3-0 verslagen! Dat smaakt naar
meer! 
De redactie heeft gezien dat de JO17-1 is ingedeeld
in het Limburgse. Venlo, Baarlo, Hegelsom zijn de
bestemmingen. Leuk om nieuwe tegenstanders te
treffen. Succes!
De MO15-1, het team van leidster en Sportvrouw
Marloes, begint de nieuwe competitie met een
prachtige overwinning tegen Berghem Sport. Lees
het VERSLAG maar eens.
De JO15-4 -het team van de Sportman van het
seizoen Bas - begint met winst. De jongens van
Maasduinen werden met 3-1 teruggestuurd naar de
andere kant van de Maas. 

rondje langs de velden
Na een nederlaag tegen Volharding, boekt JVC Cuijk
JO13-1 twee prachtige overwinningen tegen grote
namen NEC en FC Eindhoven. Het team van Ali lijkt
steeds beter te gaan draaien.
JO14-1 is al vijf wedstrijden ongeslagen. De laatste
nederlaag dateert van 9 september. Da’s een mooie
reeks. Dat biedt mooie kansen voor de nieuwe fase
die van start is gegaan.
Een middenmootpositie was er voor de JO13-2 in de
1e fase. Drie teams waren duidelijk sterker. Drie
teams waren duidelijk zwakker. Succes in de 2e fase
met een mooie derby tegen Siol in het vooruitzicht.
En dan de kleintjes. Wat is het genieten bij de vele
wedstrijdjes op het hoofdveld. Het plezier straalt er
vanaf bij ouders, leiders en spelertjes. En er wordt
soms echt al heel goed gevoetbald. De trainingen
van WeLoveVoetbal helpen daar zeker bij. Weet je,
lees gewoon maar eens de verslagen van de JO9-1,
de JO7-3,de JO7-2 en de JO8-3. 
3x JVC Cuijk JO9-1 (DSV JO9-1, SV Venray JO9-2 en
Olympia '18 JO9-1JM) - Voetbalvereniging JVC Cuijk
ST Siol/JVC Cuijk JO7-3 2023-2024 eerste fase -
Voetbalvereniging JVC Cuijk
ST Siol/JVC Cuijk JO7-2 een dag, drie wedstrijden. -
Voetbalvereniging JVC Cuijk
ST Siol/JVC Cuijk JO8-3 twee wedstrijden SV Venray
(uit) en SV Leunen (thuis) - Voetbalvereniging JVC
Cuijk

Tot een volgend Rondje!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/berghem-sport-mo-15-2-st-jvc-cuijk-siol-mo15-1/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/berghem-sport-mo-15-2-st-jvc-cuijk-siol-mo15-1/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/3x-jvc-cuijk-jo9-1-dsv-jo9-1-sv-venray-jo9-2-en-olympia-18-jo9-1jm/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/3x-jvc-cuijk-jo9-1-dsv-jo9-1-sv-venray-jo9-2-en-olympia-18-jo9-1jm/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo7-3-2023-2024-eerste-fase/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo7-3-2023-2024-eerste-fase/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo7-2-een-dag-drie-wedstrijden/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo7-2-een-dag-drie-wedstrijden/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo8-3-twee-wedstrijden-sv-venray-uit-en-sv-leunen-thuis/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo8-3-twee-wedstrijden-sv-venray-uit-en-sv-leunen-thuis/
https://www.jvccuijk.nl/wedstrijdverslagen/st-siol-jvc-cuijk-jo8-3-twee-wedstrijden-sv-venray-uit-en-sv-leunen-thuis/
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Tijdens de Algemene Ledenvergadering zijn weer enkele leden in het zonnetje gezet. De redactie
feliciteert hen deze van harte! Dik verdiend allemaal. Speciale felicitaties zijn er natuurlijk voor ons eigen
redactielid Marloes die werd gehuldigd als Sportvrouw van het jaar.

Allrounder van seizoen 2022-2023:        Marian Bovenkerk
Sportman van seizoen 2022-2023:         Bas van de Sande
Sportvrouw van seizoen 2022-2023:      Marloes van Haren– Bardoel
Talent van seizoen 2022-2023:                Sil Geraets
Sportploeg van seizoen 2022-2023:       JVC Cuijk JO17-2
Lid van Verdienste:                                   Roy Koenen
Lees hier waarom zij gehuldigd zijn: Gehuldigd bij JVC Cuijk - Voetbalvereniging JVC Cuijk

gefeliciteerd!

DE Flits
2023-november

clubblad jvc cuijk

Om maar direct met de deur in huis te vallen: We zijn super blij! De opbrengst van de Grote Clubactie 2023
is weer hoger dan die van vorig jaar. Maar liefst 200 loten werden er meer verkocht! 
De opbrengst is € 2500,-.  Nog nooit was de opbrengst zo hoog!
DANK DANK DANK aan alle verkopers! We zijn supertrots en zullen de tien topverkopers binnenkort
belonen en in het zonnetje zetten! Ook het best verkopende team (210 loten) zal worden verrast! 
Voor alle verkopers van loten is er trouwens ook nog een waardebon om te besteden bij onze sponsor
Marc Sport in Cuijk. Het te besteden bedrag is even hoog als het aantal verkochte loten. Dus ieder kan nog
iets leuks aanschaffen. 
En tenslotte natuurlijk ook dank aan alle kopers… check uw loten vanaf 29 november op clubactie.nl om te
kijken of er een prijs op is gevallen.
Nogmaals dank allemaal….en tot volgend jaar!

een nieuw record!

gehuldigd - bij jvc cuijk!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/homepage/gehuldigd-bij-jvc-cuijk/
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EVEN KENNISMAKEN MET... frank peeters

DE Flits clubblad jvc cuijk

Je bent dit seizoen leider van de JO8-2, het
team van jouw zoon Thomas. Wat is er zo
leuk en bijzonder aan dat team?
Ik ben inderdaad trainer/leider van JO8-2. Dit is
een combiteam JVC/SIOL. Mijn zoon Thomas is
de enige JVC’er in dit team. Het team is een mix
van kinderen die al langer voetballen en een
aantal beginnelingen. Dit begint zich steeds
meer te vormen en een hechte club te worden.
In de vorige Flits hebben we kennisgemaakt
met Ted Seijnder. Ted is al jarenlang keeper
bij de veteranen. Wat niet veel mensen
zullen weten, is dat ook jij jarenlang keeper
bent geweest. Vertel eens kort jouw
keeperscarrière bij JVC Cuijk. 
Waarom ben jij op doel beland, want je kon
ook goed voetballen?
Zoals dat vaak gaat ben ik per toeval op doel
beland. Dat was in de E en D jeugd (JO8/JO9).
Net zoals ik dat nu zie bij deze jeugd ga je dan
om de beurt keepen. Dit vond ik erg leuk en
het lag mij ook wel en zo ben ik op doel blijven
staan.
Wat was je specialiteit als keeper?
Het mee voetballen was denk ik mijn
specialiteit in die tijd. Hoge ballen daarintegen
was minder mijn favoriet vanwege mijn lengte.
In welke teams heb je gespeeld?
Ik ben in de E jeugd begonnen met voetballen
bij JVC. Daarna heb ik de jeugd doorlopen in de
D3, C1, B1, A1 en A2. Ook heb ik in de C jeugd
nog 2 jaar bij de maasbuurtselectie mee
mogen spelen, wat een erg leuke tijd was.
Na de jeugd ben ik gaan voetballen in het
vriendenteam van het 4de van JVC Cuijk en
later ook nog in het 3de.
Al met al ben ik zo’n 35 jaar actief lid geweest
bij JVC.

Wie waren je favoriete trainers of leiders?
Ik heb heel goede herinneringen aan mijn tijd in de
C en B jeugd waar mijn trainers respectievelijk Erik
Jansen en Henk Rikken waren.
Sta je trouwens zelf nog wel eens in de goal? 
Helaas staat mijn knie dit eigenlijk niet meer toe,
maar op de training van mijn zoon kan ik het soms
toch niet laten☺.

Wat was je hoogtepunt en/of leukste
herinnering bij JVC Cuijk?
Het eerste jaar in de C1 waar we in de topklasse
speelden tegen o.a. de jeugd van PSV.

Naam:                       Frank Peeters 
Burgerlijke staat:    Samenwonend met Josee

Woonplaats: Cuijk
Kinderen: Thomas (7 jaar) en Julie (12 jaar) 

Stel eens een team samen met favoriete spelers
waar je mee samen hebt gespeeld.
Ik heb niet echt een favoriet team. Ik heb zowel hele
goede herinneringen aan de jeugdteams waar ik
gespeeld heb, maar ook later in het vriendenteams
(het vierde en derde van JVC). Dit is nog steeds een
hechte vriendengroep die nog geregeld afspreken en
er samen op uit trekken.
Wat is -na JVC Cuijk - je favoriete andere
voetbalclub in Nederland:
Ik kan (weer) met trots zeggen, ik ben een Feijenoord
fan.

2023-november

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Welke andere sporten
vind jij ook leuk, om te
doen….of om te kijken:
Buiten het voetbalveld
vind je me op de
tennisbaan op de
racefiets of in de
sportschool.
Ben jij net als partner
Josee ook zo muzikaal? 
Helaas ik ben zeker niet zo muzikaal als Josee, of ik
kan niet zo goed doen alsof☺. 
Jij bent ongetwijfeld thuis de Maestro.  Een
avondje op de bank. Wat staat er dan aan op
de TV?
Een serie op Netflix. Talkshow of sport.
Hoe ziet je favoriete vakantie eruit?
Samen met mijn gezin en de vouwwagen op de
camping in zuid Frankrijk of Italië.
Heb je huisdieren?
Wij hebben een hond en een kat.
Wat staat er op tafel als jij mag kiezen wat er
gegeten gaat worden?
Een goed stuk vlees, gegaard op de BBQ.

EVEN KENNISMAKEN MET... frank peeters

DE Flits clubblad jvc cuijk
2023-november

Heb je nog een boodschap voor de leden
van JVC Cuijk?
Het verenigingsleven is sterk veranderd tov
mijn jeugdjaren. Ik vind het wel erg goed te
zien dat de club leeft. Het bestuur en
vrijwilligers, welke voor een groot deel of nog
dezelfde zijn als 35 jaar geleden en of oud
voetballers of ouders zijn met een clubhart.
We moeten er samen iets moois van maken.
En als iedereen zijn /haar steentje bijdraagt
dan gaat dat zeker lukken.

Ook dit Sint op bezoek bij de jeugd van SIOL en JVC

Ook dit jaar komt Sint Nicolaas op bezoek bij jullie, de jeugd van JVC Cuijk en SIOL. Dit heeft de
goedheiligman tot geruststelling van velen al eerder aangekondigd. Met zijn pieten zal de goede Sint zijn
opwachting maken op zaterdag 2 december in de kantine van Siol. Direct nadat de pakjesboot in
Nederland was gearriveerd, heeft de Berichtpiet dit zeer vastbesloten aan SIOL en JVC Cuijk laten weten. 

Hoe laat precies? Dat laat hij nog weten aan jullie trainers en leiders. Dus naast het oefenen met de bal
kunnen jullie ook alvast oefenen met het zingen van mooie sinterklaasliedjes. Stel de Sint niet teleur. 

P.S.: Hopelijk is dan ook het grote namenboek van de Sint weer terecht.

sint op bezoek

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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We kopen allemaal veel online. Zorg er dan voor dat je jouw online aankopen doet via de 
Sponsorkliks-pagina van JVC Cuijk. Voor jou een kleine moeite, voor JVC Cuijk directe inkomsten 
Hieronder ook de link naar Sponsorkliks:
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=10535&cn=NL&ln=nl
Of download de SponsorKliks APP en selecteer onze vereniging JVC Cuijk.
Via Sponsorkliks kun je aankopen doen bij tientallen webwinkels, waaronder Bol.com, Coolblue, Expert,
ANWB en Staatsloterij. 
Of je nu rechtstreeks naar bijvoorbeeld Bol.com gaat of je gaat via SponsorKliks.com naar de site van
Bol.com, je betaalt hetzelfde. 
Alleen in het laatste geval keert Bol.com ons een klein bedrag uit en profiteert JVC Cuijk hier direct van!

sponsor JVC cuijk met jouw december-inkopen
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Afgelopen zaterdag 11 november was het zover. Naast de gratis limonade
konden wij de JVC teams en de samenwerkende teams JVC-Siol tot en met
JO11 het gratis fruit van Albert Heijn Cuijk laten proeven. Een mooi initiatief
van AH Cuijk. Heel erg bedankt hiervoor. 
 
Het was een gezonde snack na de wedstrijd en ook nog mooi verpakt in de
Albert Heijn teamfruitbakken. Fruit helpt bij het herstel na de wedstrijd en is
ook gewoon lekker en gezond.

een fruitig hapje van albert heijn

JVC Cuijk is hier erg blij mee en hoopt dat dit door de teams, spelers en ouders gewaardeerd wordt. 
Het was een smakelijk geheel en dit fruitig hapje smaakt naar meer. 

AED-instructie-avond
JVC Cuijk heeft een nieuwe AED en organiseert een info/instructie-avond.
Heb je interesse om deze bij te wonen, meld je dan snel aan.
Er zijn maximaal 12 plaatsen.
Aanmelden kan via dit formulier 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=10535&cn=NL&ln=nl
https://forms.gle/qMv4LEZENY8UWWd29
https://forms.gle/qMv4LEZENY8UWWd29
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T r o t s 
Toen ik recent het verzoek kreeg van de redactie
om een column te schrijven, moest ik meteen
(terug)denken aan de columns van Erik Jansen in
december vorig jaar en Jos Janssen jl. april. 
Twee échte “Kuukse minse” en in wezen échte JVC-
ers. Ik ga over hun niet geringe verdiensten 
niet uitweiden, maar wat hadden ook zij in de
afgelopen tientallen jaren -nog- veel voor onze 
club kunnen betekenen, en hoe was het dán
allemaal gelopen?!

Ik ben intussen 72 jaar oud. Ik kom uit Mill. Ik heb
heel lang bij Juliana gevoetbald. Toen ik naar Beers
verhuisde, werd ik lid van HBV. En op latere leeftijd
ben ik bij JVC gaan voetballen. Ondanks mijn
leeftijd kwam ik nog in JVC 3.  

Ik voelde me snel erg betrokken bij het JVC-
gebeuren. Rond m’n 35ste stopte ik met voetballen 
en werd ik leider van JVC 3 en lid van de TC. En
gaandeweg heb ik “alles” gedaan. Afgerond tot
mijn 50ste levensjaar was ik buiten m’n werk bij de
gemeente Cuijk altijd met JVC bezig. Het duurde
niet lang of ik was ook al betrokken bij JVC 1. Toen
brak ook een bijzondere tijd aan. Ik markeer die
tijd altijd als volgt: vanaf onderaan in de 4e Klasse
tot kampioen in de Hoofdklasse. Later werd het
nóg mooier, dat vind ik althans: bovenaan in de
Topklasse, de huidige 2e Divisie.  

Er werd wel gezegd dat mijn bijdrage aan het
succes noemenswaardig was. En dat bracht
afgunst met zich mee. Toen ik vanwege mijn inzet
voor de vereniging werd gehuldigd in de algemene
vergadering, werd mij na afloop van de
vergadering aan de tap gezegd dat ik toch nooit
“unne échte Kuukse” zou worden en geen échte
JVC-er. Dat is ook zo, maar JVC zat onderhand wél
in m’n hart!

COLUMN bart theunissen

TROTS
Er is een tijd geweest dat JVC Cuijk met de
jeugdteams heel hoog speelde, met het tweede een
geweldig team had, én met het vlaggenschip tot de
absolute top van het amateurvoetbal in ons land
behoorde. Ik vind dat JVC-ers daar nog altijd trots
op moeten zijn. En dat mis ik regelmatig. 

Met een broer en een vriend ga ik tot ver buiten de
regio (in heel Nederland) naar amateurvoetbal
kijken. Vaak krijgen wij langs de lijn de vraag waar
we vandaan komen? Als ik dan zeg dat we uit Cuijk
komen, is de reactie steevast: oh van JVC Cuijk, jullie
hadden jaren geleden een goed elftal 
zeg! Dan ben ik trots. En zonder moeite vertel ik dan
ook hoe het tegenwoordig gaat. 

Er is een andere weg ingeslagen. Aan de
verandering wordt vorm gegeven door jongens
waarvoor 
ik me jarenlang heb ingezet en waarmee ik
jarenlang ben opgetrokken. Jong volwassenen toen,
nu vaders van (bijna) pubers. Ik ben er trots op dat
deze jongens zich nu inzetten voor het nieuwe JVC! 

In de regio is er veel jaloezie geweest toen JVC Cuijk
dé top was. Toen het met JVC [zeg maar] minder
ging, stonden mensen voor onze neus glimmend te
vertellen dat JVC failliet zou gaan. Meewarig en
hoopvol zei ik dan: houd de ontwikkelingen maar in
de gaten! Intussen is al een poosje duidelijk dat
onze vereniging, met uiteraard het bestuur voorop,
erin is geslaagd om de herfinanciering van de
schulden voor elkaar te krijgen en de vereniging in
rustig vaarwater te brengen. Oók een zaak om trots
op te zijn. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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COLUMN bart theunissen
-VERVOLG-
Laatst waren we in Werkendam bij Kozakken Boys, 2e Divisie. Al gauw werd aan ons gevraagd hoe het
met Jordie van der Laan was. U voelt ‘m aankomen: trots zei ik dat hij enthousiast is teruggekeerd op
het oude nest en dat onze club daar een hele goede speler aan heeft, die ook het verschil kan maken. 

Tot slot: blijven we bij JVC 1 dan mogen we trots zijn op het inpassen en doorgroeien van jeugdspelers
bij de seniorenafdeling. Als dit doorzet kunnen we met het vlaggenschip nog wel een treetje hoger. En
als de KNVB doorgaat met het in elkaar schuiven van de competities van zaterdag- en zondagclubs, dan
speelt JVC Cuijk 1 binnen een paar jaren -toch- weer regelmatig op zondag, én dan ook in onze eigen
regio! Maken we het dan nog mee dat échte “Kuukse minse” weer trots langs de lijn staan?! 

fase 1 - kampioenen

MO20-1

JO17-2

GEFELICITEERD!GEFELICITEERD!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk

